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I.M. Uricani

In întîmpinarea
marii sărbători a
poporului nostru, 

aniversarea Republicii

Prin folosirea 
intensivă 
mecanizăriia

Cu planul anual îndeplinit
SECTORUL III AL I.M. LONEA

Rezultat al hărniciei 
și competenței

data de 22 decem- 
SECTORUL II A, 
MAI MARE DE

In 
brie, 
CEL 
LA MINA URICANI, A 
EXTRAS, IN PLUS FA
ȚA DE PREVEDERILE 
DE PLAN ALE ZILEI, 
547 TONE DE CĂRBU
NE. Sporul esțe rezul
tatul creșterii vitezei de 
înaintare Ia cele două 
complexe mecanizate 
de mare randament, în
credințate minerilor de 
sub coordonarea bri
gadierilor loan Cimin- 
ga și Gheorghe Durlă, 
care au obținut cu 12 
tone pe post și, respec- 
tic, 5 tone pe post mai 
mult cărbune decît sar
cinile planificate la pro
ductivitatea muncii.

In aceeași zi, ȘI CO
LECTIVELE DE MUN
CA DIN SECTOARE
LE n ȘI III AU DEPĂ
ȘIT PREVEDERILE LA 
EXTRACȚIA CĂRBU
NELUI, livrînd, împre
ună, aproape 100 de to
ne în plus.

La succesele consem
nate o contribuție în
semnată au avut-o echi
pele de clectrolăcătuși 
coordonate de Petru 
Mandriș, Vasile Ciucu 
și Spirache Angheloiu, 
din cadrul sectorului de 
transport, care au asi
gurat buna funcționa
re a fluxului de benzi. 
(S.B.)

DE-

în cinstea Conferinței Naționale a partidului, harnicul colectiv de muncă a devansat calendarul, în- registrînd semnificative niveluri în exploatarea intensivă a capacităților în funcțiune. zEste de subliniat că eficiența măsurilor de orga-

In întîmpinarea aniversării a 40 de ani de la proclamarea Republicii, MI
NERII SECTORULUI III 
AL I.M. LONEA raportea
ză un rezultat de prestigiu: 
ATINGEREA, MAI
VREME, A COTELOR DE 
PLAN REVENITE PE ÎN
TREG ANUL 1987. Ca rezultat al ritmurilor ob- ...... _ ...ținute constant de-a lungul njz.^re judicioasa a activi- întregului an și ca rod al tații se reflectă in crește- producțiilor record consemnate în această lună. (Continuare în pag. a 2-a)

Lucrările sesiunii 
Marii Adunări NaționaleIn prezența tovarășului Nicolae Ceaușescu, secretarul general al Partidului Comunist Român, președintele Republicii Socialiste România, miercuri dimineața, au fost reluate lucrările sesiunii a Vl-a a celei de-a IX-a legislaturi a Marii Adunări Naționale.Lucrările actualei siuni se desfășoară în moșiera de puternică gajare patriotică în întregul nostru popor țîonează, în lumina rîrilor Conferinței nale a partidului, îndeplinirea prevederilor de plan pe anul în curs și. crearea tuturor condițiilor pentru realizarea integrală a sarcinilor pe anUl 1988 și pe întregul cincinal, pentru înfăptuirea e- xemplară a obiectivelor stabilite de cel de-a! XIII- lea Congres al P.C.R.La sosirea în Palatului Marii Naționale, tovarășul Nicolae Ceaușescu, tovarășa Elena j 'ir - :4,j, f N/uuiC

se- 
at- 

an- 
care 

âe- 
hotă- 

Națio- 
pentru

rotonda
Adunări

*Ceaușescu au fost întîmpi- nați cu vii și îndelungi a- plauze.împreună cu tovarășul Nicolae Ceaușescu, în jile oficiale au luat membrii Comitetului Politic Executiv al C.C. P.C.R. și membrii liului de Stat.Alături de deputați, în sală se aflau membri ai C.C, al P.C.R. și ai guvernului, conducători de instituții centrale, organizații de masă și obștești, reprezentanți ai oamenilor muncii, ai vieții noastre științifice și culturale.Erau prezenți șefi misiuni diplomatice ditați în țara noastră, precum și corespondenți ai presei străine.Lucrările sesiunii au fost deschise de președintele Marii Adunări Naționale, tovarășul Nicolae Giosan.La propunerea Biroului Marii Adunări Naționale, a fost adoptată următoarea ordine de zi :

io* localConsi-

de acre-

1. Validarea alegerii u- nor deputați în Marea A- dunare Națională și revocarea unor dfeputați.'2. Proiectul Legii planului național unic de dezvoltare economico-socială a Republicii Socialiste România pe anul 1988.
3. Proiectul Legii Planului de dezvoltare a agriculturii, industriei alimentare, silviculturii și gospodării ii apelor al Republicii Socialiste România pe a- nul 1988.
4. Proiectul Legii Bugetului de stat al Republicii Socialiste România pe a- nul 1988.5. Programul privind au- toconducerea și autoapro- vizionarea pentru asigurarea bunei aprovizionări a populației cu produse a- groalimentare și bunuri industriale de consum pe anul 1988.6. Proiectul Legii privind constituirea Consiliu-

(Continuare în pag. a 4-a)

Sesiunea Consiliului

Bănița
Mutații 

calitative în

Aninoasa

munca și
viața 

oamenilor

Magistralul Raport al tovarășului
NICOLAE CEAUȘESCU program de muncă

și luptă revoluționară

Conștiința inepuizabilă forță
a progresului

popular municipal

Din analiza profundă făcută de secretarul general al partidului în Raportul prezentat Conferinței Naționale se desprinde în mod convingător însemnătatea a- cordată activității ideologice și politico-educative în opera construcției socialiste. ,,Putem 
spune, a arătat tovarășul NICOLAE CEAUȘESCU, 
că într-adevăr, activita
tea ideologică, politică, e- 
ducativă a avut un rol 
de însemnătate deosebi
tă, a constituit o ade
vărată forță motrice în

dăruirii și abnegației cu care făuritorii de bunuri materiale și spirituale au acționat în folosul progresului general al societății, ele fac dovada conștiinței înaintate ce caracterizează în această etapă omul de tip nou, constructor conștient și devotat al unei orînduiri superioare. In mod o- biectiv, secretarul general al partidului a arătat că dezvoltarea societății a fost însoțită, pe

unirea eforturilor între, 
gului popor pe calea con
strucției socialiste. Pe a- 
ceastă cale poporul nos
tru a învins multe greu
tăți, cu încrederea depli
nă în justețea cauzei sa
le, în victoria socialis
mului".Proces amplu și complex, de durată, formarea și dezvoltarea conștiinței socialiste răspunde cerințelor majore de edificare multilaterală a patriei. Realizările grandioase obținute de eroicul nostru popor sînto puternică expresie a (Continuare în pag. a 2-a)

Intr-o atmsoferă vibrantă, de profundă responsabilitate și angajare revoluționară, pentru înfăptuirea politicii partidului, ieri, la Petroșani s-au desfășurat lucrările Sesiunii Consiliului popular municipal.La lucrările sesiunii au participat membrii Comitetului executiv, deputății Consiliului popular municipal, directorii exploatărilor de gospodărie comunală și locativă din municipiu, șefii birourilor administrative ale unităților economice din Petroșani, inspectori cu spațiul locativ de la consiliile populare, aparatul consiliului popular.In deplin consens, cu sarcinile de mare răspundere, ce revin consiliilor populare pentru gospodărirea localităților, reieșite din hotărîrile de partid și de stat, din Conferința Națională a partidului, participanții la se-, siune au adoptat următoarea ordine de zi : 1. Ba 
port privind preocuparea 
Comitetului executiv al 
Consiliului popular al 
muhieipiului Petroșani 
pentru ducerea la îndepli
nire a sarcinilor Congresu
lui al III-lea al Consili
ilor populare, pentru ad
ministrarea și întreținerea 
fondului locativ de stat.
2. Raport privind activi
tatea desfășurată de Co
misia permanentă pentru 
gospodărie comunală și lo
cativă.Raportul prezentat în fața sesiunii Consiliului

popular municipal a evidențiat principalele preocupări ale Comitetului e- xecutiv, ale birourilor e- xecutive ale consiliilor populare din orașe și , comune pentru gospodărirea și întreținerea fondului locativ de stat, pentru a- sigurarea unor condiții optime de locuit oamenilor muncii din Valea Jiului. Au fost subliniate, de a- semenea, marile răspunderi ce revin consiliilor populare în această direcție, precum șî importantele atribuții ale exploatărilor de gospodărie* comunală și locativă din Valea Jiului, sarcinile ce revin locatarilor pentru întreținerea corespunzătoare a apartamentelor în care locuiesc.Totodată, în dezbaterile sesiunii — în cadrul cărora au luat cuvîntui tovarășii Rodica ■ Urîțescu, Matei Gheorghe, Alexandru Todor, Dân Marcu și Ion Resiga, președintele Comitetului executiv al Consiliului popular municipal, s-a insistat în mod dense- bit asupra neajunsurilor ce s-au manifestat în domeniul gospodăririi și întreținerii fondului locativ de stat, asupra sarcinilor ce trebuie duse la îndeplinire, în perioada următoare pentru a face din localitățile Văii Jiului, a- șezări moderne, în care nivelul ■ de confort și civilizație al oamenilor muncii să fie pe măsura cerințelor și exigențelor stabilite la Conferința Națională a partidului.

La I.M. Petrila acționează cu bune rezultate în muncă brigada condusă de 
Radu C. Ion, din sectorul V. In foto, schimbul coordonat de Gheorghe Rusu.

Foto: Gh. OLTEANU

O investiție sub semnul urgențeiHala agroalimentară din Petroșanitru tencuieli, iar zugraviiAntrepriza construcții montaje Petroșani, față de prevederile planului a - nual, înregistrează serioase rămîneri în urmă. Planul fizic, de apartamente, n-a fost realizat. Se constată restanțe și la alte obiective de investiții, printre Care se numără și hala a- groalimentară din Petroșani. Dar termenul de predare la beneficiar n-a fost respectat. Ieri dimi-neață, la clădirea halei a- groalimentare erau prezenți 9 zidari din echipa condusă de Dumitru Pos- un șuvoi tolache și cinci zugravi

ase încălzeau" în jurul u- nui foc improvizat într-un butoi metalic, în interiorul halci. In mai multe puncte de la parter, apa infiltrată prin acoperișul neizolat, picură sau se prelinge pe pereți. Afară, sub ploaie, zac pradă intemperiilor, baloți cu smoală, suluri de carton asfaltat, o grămadă de mortar, basculată, acoperită cu rogojini. In interior, de la re - țeaua . de apă din vechea hală agroalimentară, din- tr-o fostă chiuvetă, curge de apă potabilă,inundînd pardoseala ȘiScurgîndu-se undeva lasubsol. De instalatori, nici pomeneală. In jurul clădi iii s-a săpat un șanț . în

dm formația lui Dumitru Colțan. Zidarii, deși era trecut de ora 10, încă mai pregăteau mortarul pen

care s-au montat țevi. Șanțul se umple cu... apă. Iată, pe scurt, cum se stă cu lucrul la acest im-■ portant obiectiv.In afară de muncitori, la fața locului, n-am găsit pe nimeni care să ne dea explicații. Abia la sediul brigăzii nr. 10, aflăm că maistrul Gheorghe Savin,, care răspunde de coordonarea lucrărilor la ' halăeste plecat după tablă,pentru lucrările de izolații și după dulapi, pentruschele. .Deși ne apropiem de finele lui decembrie, hala
Viorel STRAUȚ

(Continuare în pag. a 2-a)
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In cursurile de învățăinînt politico-ideologic

— Accentul pus pe in- ra indisolubilă dintre ne- struirea metodică, pe ridi- cesițatea creșterii conști- carea nivelului dezbaterilor de la cursuri constitu
ie o direcție prioritară acțiune în a-i mobiliza mai mult pe membrii partid la înțelegerea meinică, aprofundată, problematicii pe care o dică activitatea economi- co-socială și îndeplinirea, 
în cele mai bune condiții, 
a sarcinilor de producție, spunea tovarășul Traian Chelba, secretarul comitetului de partid de Ia I.M. Petrila. Pot să mai adaug că, în organizațiile de partid de la mina noastră, noul an de studiu în învățămîntul politico-ideologic a debutat sub semnul unei evidente creșteri calitative, sesizabilă prin modul de pregătire a propagandiștilor. prezența la cursuri și nivelul ridicat al dezbaterilor.Discutând eu tovarășul Emil Florea, secretar adjunct cu probleme de propagandă, al comitetului de partid, am reținut că dezbaterile la tema din luna noiembrie — „Documentele Congresului al IlI-lea al Educației Politice și Culturii Socialiste, concepția secretarului general al PCR, tovarășul Nicolae Ceaușescu, privind creșterea eficienței activității politico-educative" — s-au desfășurat într-un climat care a reliefat capacitatea cursan- ților de a înțelege legătu-

inței politice, revoluționare și, pe această bază, par- de ticiparea cu toate forțeleși la înfăptuirea politicii partide - - • -te-a ri-
dului. Exemple bune despre modul exigent, responsabil cu care a fost a- bordată tema pusă în discuție pot fi date din ganizațiile de partid (propagandist Marcel lomei), investiții (ing. luța Naidin), IA (ing. Drăgan), 5 A (sing. Adrian Minghiart),* 3 A (ing. Dumitru Turcii), nr. 8 (sing. Eugen Șink) și 6 (Ilie Șer- băn). Comuniști cum sînt Ștefan Cristache, Alexandru Păstîrnac, Vaier Zol- tan, Nicolae Drăcea, Ștefan Alba, Kovacs Fran- cisc, Dumitru Leonte, Ion Buta, Ion Ciobanu, Olasz Fracisc și Mihai Iordăchel au făcut, prin intervențiile lor, dovada înțelegerii modului în care creșterea conștiinței, coroborată cu o temeinică pregătire profesională, are ca efect realizarea și depășirea sarcinilor de plan.Dacă, în unele zații, învățămîntul co-ideologic nu se nivelul exigențelor ale este pentru că zența propagandiștilor la instruirile metodice, e- fectuate înaintea desfășurării fiecărei teme, lasă de dorit. Este cazul — am reținut. — propagandiștilor Augustin Tărțan (org. 5 B), Constantin Antoche (5 D),

or-IX To- Ste- Ion

organi- politi- ridică Ia actu- pre-

Mihai Chiper (3 C), Gheorghe Clipici (1C), a căror slabă instruire se repercutează- negativ asupra nivelului' dezbaterilor din organizațiile de partid respective.— Raportul prezentat de tovarășul Nicolae Ceaușescu la deschiderea lucrărilor Conferinței Naționale a partidului a subliniat, încă o dată, sarcina pe care o avem de îndeplinit noi, minerii, preciza Emil Flo- rea. Aceea de a suplimenta cantitatea de cărbune livrat economiei naționale. Fără îndoială, aceasta se înfăptuiește prin implicarea consecventă, revoluționară, a fiecărui comunist, a fiecărui om al muncii în efortul creșterii producției, ceea ce presupune creșterea conștiinței lor politice. Aceste ■ probleme au foșt și vor continua să fie dezbătute în fiecare organizație, preocuparea noastră fiind a- ceea de a ridica eficiența învățămîntului de partid Ia nivelul exigențelor majore ale actualei etape de înaintare a patriei în- tr-o etapă superioară a dezvoltării sale multilaterale.
Gheorghe OLTEANU

Conștiința — inepuizabilă forță
a

(Urmare din pag. 1)

progresului

drumul parcurs, și _ de unele neîmpliniri, avînd drept cauză scăderea spi - ritului de sacrificiu, a puterii de dăruite, a răspunderii față de propriile sarcini. Au apărut chiar manifestări străine eticii și echității socialiste. „S-ar 
putea spune, a arătat tovarășul Nicolae Ceaușescu, 
că s-a ajuns la o anumi
tă rămînere în urmă a ni
velului ideologic, politic și 
educativ față de cel al 
forțelor de producție, al 
societății noastre în gene
ral. Aceasta se poate dato
ra, în parte, atît preocu
părilor intense de dezvol
tare a forțelor de produc
ție în toate sectoarele eco
nomiei naționale, dar și u- 
nei anumite neglijări a 
activității politico-ideolo- 
gice".Adevărul exprimatsecretarul general al partidului este regăsit și în activitatea de ansamblu a Văii Jiului, unde nerea- lî zările înregistrate unele colective pun evidență rămînefileurmă pe planul conștiinței. In lumina orientărilor trasate de Conferința Națională, în organizațiile

Rezultat al hărniciei 
și competenței

(Urmare din pag. I)rea productivității muncii, indicator la care s-a înregistrat un plus de 135 kg pe post față de sarcina planificată, la nivelul întregului sector. O contribuție însemnată la obținerea acestui succes și la depășirea producției fizice prevăzute au avut-o minerii din brigăzile conduse de Vasile Rus și Eugen Voicu, dar și echipele de electrolăcătuși care au asigurat buna funcționare

a fluxului de transport.In prezent, minerii sectorului acționează pentru amplificarea producției suplimentare, estimîndu-se, pe baza mediei zilnice extracția cărbunelui, vor încheia acest anun spor de peste 10 000 de tone. De asemenea, se finalizează, prin creșterea ritmului la lucrările de pregătiri, capacitățile ce vor asigura linia de front activă pentru anul 1988. (C.T.D.) X

(Urmare din pag. I)nu este închisă cu geamuri, pentru a crea cît de cît condiții de lucru la finisările din interior. Noua hală nu are asigurat racordul la rețeaua de termoficare și la canalizare.Care sînt cauzele rămî- nerilor în urmă ? De ce nu se respectă ritmul de lucru prevăzut pentru acest obiectiv, cu termen de predare la finele anului ?trei cu de„De măi' bine de luni, în conformitate un program propriu pregătiri pentru iarnă, ne-a spus ing. Emilian To- mulescu, șeful brigăzii nr. 10 Petroșani, am făcut demersurile necesare de a ni se livra sticla pentru geamurile halei. In pofida repetatelor noastre insistențe la conducerea Antre-

I

de partid a fost intensifi- educativă, acordată eficienței
referă la înlăturarea malismului și rutinei munca educativă, ancorarea acesteia în realitățile colectivelor, perseverentă tului fiecărei acțiuni poli- tico-ideologice spre eficiență. In majoritatea unităților, munca educativă 
a fost mai bine organizată, au luat amploare acțiunile devenite astăzi tradiționale, dar pe de altă parte, la nivelul unor întreprinderi nu â fost înțeles faptul că fără continuitate de eficiența.

>,In noua etapă 
luției, a spusNicolae Ceaușescu în Ra- • portul prezentat Conferinței Naționale ă partidului,-se cere un și mai pu
ternic spirit revoluționar, 
de luptă și abnegație, să 
se pună în primul plan 
înfăptuirea neabătută a 
principiilor eticii și echi
tății socialiste". , Dovada atitudinii înaintate, a spiritului revoluționar, a angajării și abnegației o fac faptele de muncă, rile economice în cărora se reflectă ința tuturor fiilor

cată munca sporind atenția conținutului și fiecărei acțiuni politico- educative care are drept finalitate conștiința. Etapa pe care o străbatem cere de pe acum o amplă mobilizare a colectivelor, participarea activă a tuturor oamenilor muncii la îndeplinirea obiectivelor privind dezvoltarea accentuată a extracției cărbunelui, a construcției de Utilaje și instalații mini- »ere, a realizărilor din celelalte unități, pentru trecerea la o nouă calitate în toate domeniile vieții economice și social-educative. Activitatea concretă, de înfăptuire a acestor obiective trebuie să fie străbătută ca un fir roșu de o neslăbită preocupare pentru afirmarea atitudinii de înaintate, a spiritului revoluționar, a combativității față de neajunsurile care mai umbresc realizările unor colective.O cerință prioritară care se impune în fața organelor și organizațiilor de partid, a celorlalți factori cu atribuții educative se

orientarea 
a conținu-

educația își pier-
a revo- tovarășul

de în în realiză- oglinda con ști - patriei.

Se încarcă materia primă pentru sticla optică, 
una dintre importantele activități de Iâ Secția de 
exploatare și preparare a cuarțului din orașul Uricani. 

Foto ; Al. TĂTARprizei, geamurile nu ne-au fost livrate. Sînt mult rămase în urmă lucrările la rețeaua de termoficare și de canalizare. De două săptămîni cerem beneficiarului să trimită proieo
Ilie Gheorghe, un tinichigiu pentru izolații, mozaicari din echipa Gheorghe Bețivu și cîțiva betoniști din echipa lui Ion Țapu. Vom face tot ce depinde de noi pentru in-

să închidem hala, prin trei montarea geamurilor, pen-lui tru a asigura condiții zidarilor și zugravilor. Se cere, însă, sincronizată și activitatea insalatorilor, care au venit, au pus unHala agroalimentară din Petroșanifanții la fața locului pen- tensificarea tru a stabili traseul canalizărilor, însă fără nici un rezultat. In hală se infiltrează apa fiindcă n-au fost terminate izolațiile de pe acoperiș. Dat fiind că ne confruntăm cu lipsa de efective, pentru intensificarea lucrărilor la hală, am stabilit unele măsuri. De astăzi, vor fi redistri- buiți la hală alți 9 zidari, din formația condusă de

i ritmului de lucru la acest obiectiv".In interiorul halei, volumul de lucrări de finisare este mare. „Avem, de tencuit și zugrăvit o ■ suprafață de peste 2500 mp, ne-a informat ing. Iosif Horvath, adjunct al șefului brigăzii nr. 10, răspunde de lucrările construcții din zona trală a Petroșaniului. mai important lucru
care
este

dop de lemn la țeava spartă de lingă chiuvetă, au lăsat în interior eîteva țevi și... atît; de eîteva zile au întrerupt lucrul. Or, tocmai finalizarea rețelei de termoficare și de canalizare se impune să fie gentată".Este vorba deci, de condamnabilă ipsă coordonare a itivității tre constructori, tori și beneficiar.
uro de în- instala- Aceas-

Răspundem
LEONTINA RADU, Pe

troșani: Puteți adresa mulțumiri medicului care v-a operat și altor lucrătoare de la Spitalul municipal Petroșani, în cuprinsul și condițiile implicate de mica publicitate prezentă aproape zilnic în ziarul nostrU. Adresați-vă în a- cest sens la camera 9 de la redacție.Privind cea problem ducta de de-a ă : apă . potabilă la care a apărut o spărtură în strada Vilelor ' a fost reparată de formația de lucru condusă de maistrul Grigore Pop, de la IGCL Petroșani.
TEODOR LIȚ, Petroșani: Pentru rezolvarea problemei în care ne-ați solicitat sprijinul, redacția a intervenit și insistat la compartimentul vizat din cadrul IGCL. Recent ni s-a comunicat că lucrarea ne-

doua cori

ta este, de altfel, cauza principală a tărăgănării lucrărilor. Ar fi cazul ca la nivelul Antreprizei construcții montaje să se tragă concluziile ce se cuvin, să se acorde atenția cuvenită finalizării acestei lucrări Iar în acest scop să se stabilească măsuri corespunzătoare, să se întărească spiritul de răspundere al constructorilor și instalatorilor, să se urmărească în mod riguros înfăptuirea programului stabilit prin graficul de lucru. Hala .agroalimentară din Petroșani este un obiectiv de larg interes,' care trebuie finalizat pî- nă cel tîrziu la 15 ianuarie 1988, așa cum s-a stabilit într-o recentă ședință a biroului Comitetului municipal Petroșani al PCR. Vom reveni !

cititorilorcesară a fost realizată de personal de la dispeceratul IGCL, sub îndrumarea maistrului principal Chioreanu.
INDESCIFRABIL,peni: Toate unitățile

Iacob ■
Lu-CO- ' merciale au dispoziții clare referitoare la preluarea ambalajelor din sticlă de la populație. Aceste dispoziții sînt în general respectate. In scrisoarea ă- dresată redacției, sesizați unele excepții. Susțineți că șefii magazinelor nr. 261 și 266 din orașul Lupeni" nu preiau ambalaje din sticlă contra numerar. Le amintim că greșesc dacă fac într-adevăr cum spuneți. Totodată întrebăm : dacă ați constatat nemijlocit nerespectarea dispozițiilor la care ne referim, de ce nu semnați scrisoarea ?

ALEXANDRU DINA, Lu
peni: Necazul dumneavoastră, legat de funcțio- > narea „în salturi'-* a liftului de la blocul 200, scara a IV-a, a fost comunicat conducerii EGCL Lupeni, care ne-a asigurat că, prin atelierul de reparat ascensoare, se vor lua măsuri de remediere â defecțiunilor. Totuși, asociația de locatari din care faceți parte ar trebui să fie mai insistentă pentru rezolvarea acestor neajunsuri.

ANONIM, Petrila : In afară de faptul că nu a- veți curajul răspunderii să semnați ceea ce sesizați, nu aveți nici dreptate. La CT4 djn Petrila au schimbate toate și instalațiile, așa se arăta și în noastră și, din cauză, conductele mas, doar pentru descoperite, blema este rezolvată.

fost rețelele cum ancheta această au ră- o vreme. Acum, pro-
în cei 40 de ani care au trecut de la proclamarea Republicii. (M. Munteanu, eoresp.)MODELE. Se află în diverse faze de execuție, pe fluxul de fabricație al In- ’ i de tricotaje Petroșani, modelele noi vărășul Iosif Cotoț, mem- ale anului 1988. Mai bine bru de partid cu stagiu din de 30 de articole, rod ilegalitate. Cu acest pri- activității creatorilor unitate, vor tea fi î n t î 1 n i t c magazinele de profil, prima parte a anului itor. De la puloverele desene pentru adulți, pîijă

INTILNIRE. Marți, la Liceul industrial minier din Petroșani, a avut loco treprinderii întîlnire. a elevilor cu tovarășul Iosif Cotoț,

la costumașele pentru copii — caracteristica modelelor o reprezintă, așa cum ne spunea tehnicianul principal Doina Marinaș, șefa atelierului de creație, coloritul plăcut și linia modernă de croire.
au venit în sprijinul colegilor lor, se numără cei de la IUMP, IPSRUEEM, I.M. Dîlja, I.M. Livezeni, I.M. Lupeni, I.M, Vulcan și mulți alții. Din partea celor care au beneficiat de aceste acte de umanism — recunoștință și mulțumiri I

troșani și deschisă echipelor de fete. Dotată cu cupa ,,30 Decembrie", competiția a fost cîștigată de echipa clasei a IX-a M, urmată în clasament de cea a clasei a Xll-a F. (M.M.)
I lej, oaspetele a prezentat eîteva momente de luptă
I și victorii ale minerilor 
I Văii Jiului pentru trium- 
I ful socialismului și edifi- 
1 carea unei vieți prospere

al
în în vi- cu

DONATORI. In acest an, la Laboratorul de recoltare și conservare a sîngelui, din Petroșani, s-au prezentat 8 900 de donatori. După cum ne informează biolog Ion Ionescu, din cadrul laboratorului, printre oamenii muncii care

FINALA. De curînd, în sala de sport' a Institutului de mine Petroșani s-a desfășurat finala concursului de volei „Mens, sana in corpora sano". întrecerea a fost disputată între reprezentativele anile r IV și V de la Faculta

ții miniere. DUpă un meci frumos, echipa anului V, care ă manifestat un plus de vigoare, a reușit să-și adjudece victoria. In prima parte a lunii ianuarie, echipa urmează să joace în concursul ce va avea loc la nivelul centrului universitar Petroșani. (T.S.)
I

CUPA. Printre acțiunile sportive dedicate aniversării a 40 de ani de la proclamarea Republicii, se numără și recenta competiție de handbal, organizată de comitetul UTC de la Liceul industrial Pe- tea de mașini și instala-
Rubrică realizată de

DIACONU
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REPUBLICA, ani de mărețe înfăptuiri socialisteANINOASA BĂNIȚA
• In 1947 în comuna Aninoasa exista o singură unitate industrială — mina —, cu o producție la vremea respectivă, de aproape 600 000 de tone de cărbune pe an. Astăzi i se adaugă încă 9 întreprinderi sau secții de producție puternice.• In 1947, în Aninoasa existau 800 de apartamente în căsuțe tip colonie. Astăzi, numărul apartamentelor a crescut la 1360, însemnînd case confortabile și blocuri elegante. Peste 80 la sută din fondul locativ din• Populația a ori. comună este nou.crescut în aceste 4 decenii de 2,3

„România va deveni o țara cu o industrie 
și o agricultură puternice, comparativ cu ță
rile dezvoltate, va asigura progresul general 
al tuturor sectoarelor de activitate, astfel incit 
se va realiza dezvoltarea armonioasă, multila
terală a întregii societăți, creîndu-se condiții 
tot mai bune, de muncă, de viață, de manifes
tare plenară a personalității umane**.

NICOLAE CEAUȘESCU 
Raport la Conferința Națională a 

partidului

tomuna, centru 
industriabagrar•jănița este, în 

n poarta de nord mFinî/vîwîiilifi CA

Prefaceri profunde ale calității vieții> nine
A ±

a ninoasa, deși comu- 
ft nă, înseamnă de ** peste 100 de ani minerit, cărbune dat patriei, înseamnă tradiții de muncă, viață culturală, oameni harnici. Astăzi mina centenară nu mai este singură. Chiar din acest an, a început a prinde contur sora ei mai mică din Iscroni. Pe teritoriul comunei ființează IPEGH-ul, AUTL-ul, Stația de epurare a apelor, fabrica de oxigen, SUT, UMTCF, depozit al CLF-ului. eurînd, vom construi ma ~ - ....tivitate industrial-agrară complexă, unitățile amintite fiind toate creații din anii Republicii. Dar menii comunei nu niciodată ocupația veche, zootehnia. Am vrat în 1987 fondului tralizat al statului

un In fer- „Avicola". Iată o ac-
oa-uita

> »comparațiile pot con- f tinua. In perspecti- " vă se va dezvolta satul Iscroni, populația comunei va depăși cu mult cifra de 10 mii de locui- 6000 de locui- tori, se va mări suprafața vom
bine de 300 hl lapte de vacă, 44 hl lapte de oaie și multe alte produse.

#1 oncomitent, calitatea vieții a cunoscut în- v semnate transformări.Cei pestetori beneficiază de locuințe confortabile, de cîțiva ani chiar în blocuri, spații comerciale moderne, de un club muncitoresc cu o sală de spectacol de 280 de locuri, nu demult renovat, de bibliotecă. Adăugăm cele două școli și dotările medico-sanitare. Cifrele sînt elocvente. Suprafața comercială era în 1947 de 167 mp. Astăzi numai Magazinul general are peste 1500 mp I Existau, în 1947 două școli, cu* un total de 10 săli de clasă. Astăzi sînt 20 săli de clasă, la care adăugăm 3 grădinițe. In comună activează medici.

arabilă cu 2 hectare, dezvolta gospodăria nexă, vom construi parc al comunei, ur pensar, o farmacie, nou club, un atelier canic pentru IPEGH, nouă școală generală, înscriem astfel și noi linia dezvoltării multilaterale a comunelor, așa cum subliniază documentele Conferinței Naționale a partidului,' făcînd ca deo- ' sebirile majore dintre sat și oraș să se reducă permanent.

• In 1947, în Bănița nici nu se vorbea despre curent electric în case. Astăzi, televizoare, frigidere și alte aparate electrocasnice sînt o prezență cotidiană.• In cele 3 sate, Bănița, Merișor și Crivadia și cele 16 cătune, peste 80 la sută dintre locuințe sînt construite în anii Republicii.• Semnificativ pentru nivelul de trai al oamenilor : valoarea mărfurilor desfăcute cu amănuntul către populație, în anul 1987 este de peste 21 de milioane de lei. Anul viitor ea va spori cu încă 2,1 milioane lei.
Extemporal cu 
sens patriotic

cen-mai Valentina CERCHEZ, 
primarul comunei Aninoasa

Noul ia Jocul vechiului, pe drumul devenirii socialiste a comunei Aninoasa.

La Școala generală din 
Bănița, stăm de vorbă 
cu elevii clasei a VIII-a. 
Tema dialogului, comu
na și oamenii ei:PETRU STOICA: „Avem o comună frumoasă în care se construiește mult. Pentru viitor am vrea să o vedem și mai frumoasă, mai bogată, iar oamenii să fie totdeauna vo-

fapt, a municipiului. O comună unde trăiesc și muncesc gospodari harnici, oameni care în agricultură, zootehnie sau în industrie știu să se situeze totdeauna printre fruntași. Cifrele sînt edificatoare. Am livrat fondului centralizat al statului, numai în anul 1987, peste 80 de capete de porcine, 401 capete ovine, 247 bovine, 183 hl lapte de oaie, 647 hl lapte de vacă, 6,4 tone lînă și 3,5 tone carne. t Se dezvoltă pe baze noi industria mică și prestările de servicii. Avem un a- telier de confecții metalice și un autoservice.
fn ultimii ani au început să apară primele repere urbanistice. Am construit două blocuri cuprinzînd 12 a- partamente în total. In 1988 vom termina dispensarul medical, vom deschide noi unități de industrie mică. Consiliul popular comunal are în atenție și celelalte dotări edilitar-gospodărești. Tot pe teritoriul comunei ființează mai multe puncte de lucru ale ACCF, care șînd angrenate în dublarea linei ferate.■yiața oamenilor a cu- 
V noscut în anii Repu- ” blicii creșteri sem-

nificative. In 1947 nu a- veam nici măcar curent e- lectric. Astăzi, aparatura eiectro-casnică este oprezență cotidiană în case. In 1966 a fost înființată prima grădiniță. Dispunem de 4 școli, dintre care una cu clasele I—VIII, celelalte cu clase I—IV, un cămin cultural, o bibliotecă cu aproape 9000 de volume. La noi în comună activează 3 medici și 13 cadre didactice. Spațiile , comerciale însumează deja 6 unități. Procesul urbanizării va continua. Vrem să înființăm o cofe- . tărie, o secție de băuturi răcoritoare, să reamena- , jăm căminul cultural la Crivadia. In 1988 ducțiâ noastră lă va atinge lei. Sînt obiective jnose, mobilizatoare, oamenii comunei, p dări harnici, s-au angajat să le îndeplinească, convinși că fiecare nouă realizare este un pas către oraș, mai precis către împlinirea ideii subliniate în repetate rînduri de secretarul general al partidului ca fiecare comună să devină un puternic centru i ndustrial-agrar.

dc . pro- industria- , 4 milioane ,., fru- iar’.' gospo-

Micaela MARICIUC, 
primarul comunei Banița

Gospod a r u 1

Pînză albă- precum spuma laptelui, cusături meșteșugite cu fir negru ex- primînd echilibrul firesc al omului care știe bine ce înseamnă munca și voia bună, dîrzenia și cîntecul. Iată ce înseamnă pentru Elena Burlec din Iscroni fiecare nou costum popular pe care îl coase, meșteșug al creației prins de la bunici, de. la părinți. Și trebuie să spunem că sînt neasemuit de frumoase, în toată simplitatea lor. Tradiție, muncă și creație izvorîte din adîncă simțire românească, ce îi caracterizează pe oamenii comunei Aninoasa de astăzi, păstrători ai valorilor culturale.

Un.de-..

I’agină realizată de 
H. ALEXANDRESCU 

Foto: Gh. OLTEANU 
și

II. DOBROGEANU

Gîndim la timpul viitor**Mina Iscroni era, pînă deunăzi, doar pe planșele proiectanților. Din acest al patruzecilea an al Republicii, cu numai 8 luni
crează intens la deschiderea orizontului 300. dinspre Livezeni. Pînă în a- nul 1990, la încheierea cin- r.... ........ , __ _______ _ . . cinalului, vom ataca lucră-în urmă, mina Iscroni a rile puțului cu schip și ale prins contur real, în conștiința oamenilor ea reprezentînd Un viitor care se construiește sub ochii noștri prin munca rodnică a unor renumiți mineri din brigăzile conduse de Gheor - ghe Toma, Cornel Lițes- cu, Gheorghe . . Silvester, Vasile Mînican, Vasile Cer- eeja. .„Gîndim totul la timpul viitor, spunea inginerul Nicolae Vucan, inginer șef al întreprinderii. De aici, din adîncul Iscroniu- lui, va ieși cărbune, lumină și căldură pentru țară ș! pentru oameni. Am terminat de săpat gulerul de Ia puțul auxiliar. A început betonatul. Va urma montarea mașinii de extracție. In paralel, se lu-

LAURA IIÎRJOABA : „Pentru mine, comuna este o floare pe care o iubesc. Petalele ei se cheamă: blocuri noi, magazine, școala, gara, căminul cultural, tunetele și calea ferată dublată, tot ce se construiește mult și trainic pentru oameni, peritru țară".SIMONA TRUȚA: „Nu vedeți cum satul nostru înflorește zi de zi ?“.DORINA MĂNESC: „Și noi, copiii simțim pașii spre urbanizare pe care comuna îi face., Mi-e drag satul unde trăiesc, cu tradițiile, cu înnoirile frumusețile Iui".

Pe Ion Sălășan l-am cunoscut la el acasă, în satul Crivadia. „Gospodar harnic și om de omenie" — spun despre el oamenii. Și nu se înșeală, nul acesta a predat A- _____________ _ t_______ la fondul centralizat al statului 2 miei, 1 porc, 30 kg de caș, 53 kg de lînă, 800 litri de lapte.„Nici anul viitor nu să rămîn în urmă, contractat deja un vreau Am ________________„„ miel, o oaie, 800 litri de lapte, 30 kg de lînă, o vacă. Aici, în Crivadia, la poarta de nord a Văii Jiului trăiesc și muncesc gospodari harnici, oameni de frunte. U- nii muncesc în Petroșani, în întreprinderi și în timpul liber își văd de gospodărie, o a doua meserie. Eu am lucrat la CFR. Acum sînt pensio-

nar. Fiul meu lucrează la atelierul de zonă, tot la CFR. Am doi nepoți și ei muncitori la IPSRUEEM. Dar cînd vin acasă de la lucru, sînt lîngă mine, pu- nînd umărul la treburile din gospodărie. Și așa timpul capătă preț îndoit".Gazda noastră ne vorbește de ceilalți gospodari din sat Marcu Șotîngă, care a încheiat contracte cu statul pentru 2 oi, 2 miei, porc, lină, 60 kg caș, 1600 1 de lapte, sau Gavrilă Popescu, alt bun gospodar. „In fiecare an, din cele patru decenii ale Republicii, am văzut cum viața devine tot mai bogată, cum casele se înalță parcă mai falnice, iar lumina își face drum mai întîi în case; ‘ apoi printre oameni".
locului, viitorul. altor obiective. Mina prinde contur".Inginerul Vucan, electricianul din Lugoj, conducătorul producției la mina Iscroni, ne-a mintit cu modestie pre ceea ce fac oamenii aici, pentru viitorul căr-' bunelui, acum în al 40-lea an al Republicii. Un om, el însuși de-o vîrstă cu Republica — a împlinit, în acest 1987 jubiliar, 40 de ani — ne vorbește despre. tovarășii de muncă, asociind fiecărui fapt mineresc relatat un verb la timpul viitor. •„Mina a adus satul Iscroni pe harta cărbunelui, a industrializării. . Și fel comuna Aninoasa face un pas. mare urbanizare".

a-des-

ast- mai spre ■
Contururi urbanistice dobîndite de comuna Banița.
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sesiunii TELEX ■

Marii Adunări Naționale
(Urmare din pag. 1)

lui Suprem al Dezvoltării Economice și Sociale a României, avînd rolul elaborării orientărilor de perspectivă și a planurilor naționale unice de dezvoltare economică și socială a țării.7. Proiectele de legi pentru aprobarea decretelor cuprinzînd norme cu putere de lege emise de Consiliul de Stat.La primul punct al ordinii de zi, președintele Comisiei de validare, tovarășul Nicolae Mihalache a prezentat raportul comisiei privind validarea alegerii în Marea Adunare Națională a următorilor deputății Neculai Ibănescu, în circumscripția electorală nr. 23 Griyița Roșie, municipiul București; Petre Fluture, în circumscripția electorală nr. 1, Tîrgu Jiu, județul Gorj ; Șerban\ Teodorescu, în circumscripția electorală nr. 11 Vălenii de Munte, județul Prahova.Au fost prezentate, totodată, propunerile Frontului Democrației și Unității Socialiste de revocare a deputaților Marin Lungu, ales în circumscripția e- lectorală nr. 3 Craiova — Craiovița Nouă,

Dolj și Manole Sechi, ales în circumscripția electorală nr. 1 Brașov — Centru, pentru săvîrșirea unor abateri grave, incompatibile cu calitatea ,de deputat.Marea Adunare Națională a aprobat cu unanimitate de voturi raportul Comisiei de validare.Deputății Neculai Ibănes- cu. Petre Fluture și Șer- ban Teodorescu au depus, apoi, jurămîntul de credință și devotament față de Republica Socialistă România. .Tovarășul Constantin Dăs- călescu, prim-ministru al guvernului, a prezentat expunerea asupra proiec-

SPORTcare a cîștigat anul acesta Turul Italiei, Turul ței și titlul mondial.
TELEXNEW YORK 23 (Agerpres). In cadrul concursului internațional de natație de la Orlando (Florida), în proba feminină de 200 m liber pe primul loc s-au clasat la egalitate Mary Wayte (S.U.A.) și Luminița Dobrescu (România) ambele cronometrate cu timpul excelent de l’59"24/100. Alte rezultate din competiția feminină: 100 m spate : Mitchell (S.U.A.) l’02”31/100; 100 m fluture : Vong (R.P. Chineză) l’00”05/100.In concursul masculin proba de 200 m liber a revenit Anders pul de

______ Fran-de campion
23 (Agerpres).LONDRAPreședintele Federației internaționale de tenis, Philippe Chatrler, a anunțat că la turneul de tenis din cadrul Jocurilor Olimpice de anul viitor vor lua parte o serie de cunoscuți campioni, precum Steffi Graf, Boris Becker, Hana Mandlikova, Miloslav Me- cir, Henri Leconte.Ph. Chatrier și-a exprimat speranța că, pînă la 31 decembrie, data limită de confirmare, lista parti- cipanților va fi completată cu aîți tenismani da valoare mondială.După cum se știe, înce- pînd de anul viitor tenisul va figura din nou, după o absență de 64 de ani, în programul olimpic.La ediția trecută a O- limpiadei de vară de la Los Angeles s-au disputat numai turnee demonstrative, cîștigate de suedezul Ștefan Edberg și vest-ger- mana Steffi Graf.

nări a populației cu produ- lui de dezvoltare a agrișe agroalimentare și bu- culturii, industriei nuri industriale de consum mentare, silviculturii pe anul 1988. gospodăririi apelor al Re
in continuare, tovarășul publicii Socialiste România pe anul 1988 și Legii Bugetului de Stat al Republicii Socialiste România pe anul 1988.In continuare, tovarășul Radu Bălan, vicepreședinte al Comisiei constituționale și juridice, a prezentat raportul comisiilor permanente ale M.A.N. care au examinat și avizat proiectul Legii privind constituirea Consiliului Suprem al Dezvoltării Economice și Sociale a României, avînd rolul elaborării orientărilor de perspectivă și a planurilor naționale Unice de dezvoltare economică și socială a țării.In cadrul dezbaterilor generale comune asupra proiectelor de legi și programului aflate pe ordinea de zi, au luat cuvîntul deputății Ion Dincă, Maria Ghițulică, Gheorghe Dimo- iu, Ion Florea, Ludovic Fazekas, Aurelia Bratu, Dinu Daniliuc, Ilie Gheorghe, Dorel Mihai Popa, Ilie Văduva.Lucrările sesiunii continuă.

vicepre-Su- Eco- pre-
Manea Mănescu, ședințe al Consiliului prem al Dezvoltării nomice și Sociale a zentat proiectul Legii privind constituirea Consiliului Suprem al Dezvoltării Economice și Sociale a României, avînd rolul elaborării orientărilor de perspectivă și a planurilor naționale unice de dezvoltare economică și socială a țării. Lucrările sesiunii au continuat cu și dezbaterea telor Legii planului națio- de legi și a nai unic de dezvoltare e- ' *conomico-socială a Republicii Socialiste România pe anul 1988, Legii planului de dezvoltare a agriculturii, industriei alimentare, silviculturii și gospodăririi apelor al Republicii Socialiste România pe a- nUl 1988 și Legii bugetului de stat al Republicii Socialiste România pe anul 1988.Tovarășa Lina viceprim-ministru al vernului, a prezentat punerea la Programul privind autoconducerea și autoaprovizionarea pentru județul. asigurarea bunei aprovizio-

Ciobanu, 
gu- 
ex-

examinarea proiectelor _ . programuluide autoaprovizionare în cadrul grupelor de depu- tați, alcătuite pe județe.In cursul după-amiezîi, lucrările s-au desfășurat în plen.Tovarășul Ion Radu, președintele Comisiei pentru industrie și activitatea eco- nomico-financiară, a prezentat raportul comisiilor permanente ale M.A.N., care au examinat și avizat proiectele Legii Planului național unic de dezvoltare economico-socială a Republicii Socialiste România pe anul 1988, Legii Planu-
^CTUZILirzirgZl iN LU/ME

Schimb de mesaje între 
tovarășul Nicolae Ceaușescu 

si tovarășul* ■ •BERLIN 23 (Agerpres). Din partea tovarășului Nicolae Ceaușescu, secretar general al Partidului Comunist Român, președintele Republicii Socialiste România, au fost transmise tovarășului E- rich Honecker, secretar general al Comitetului Central al Partidului Socialist Unit din Germania, președintele Consiliului de Stat al Republicii Democrate Germane, un cald salut și cele mai bune urări de sănătate și succese în întreaga activitate.Din partea secretarului general al C.C. al P.S.U.G., președintele Consiliului de Stat al R.D.G., ș-au adresat tovarășului Nicolae Ceaușescu cele mai alese

Erich Honeckerurări de sănătate, fericire personală și deplin succes oîn activitatea pe care desfășoară.Schimbul de mesaje fost prilejuit de de către tovarășul Stoph, membru al Biroului Politic al C.C. al P.S.U.G., președintele Consiliului de Miniștri al R.D.G., a tovarășului Gheorghe Oprea, membru al Comitetului Politie Executiv al C.C. al P C R.; prim viceprim-mi- nistru al guvernului, care s-a aflat la Berlin, cu prilejul întîlnirii de lucru a președinților celor două părți în Comisia mixtă guvernamentală de colaborare economică și tehnico- științifică dintre România și R.D. Germană.

a primirea Willy

PE SCURT ■ PE SCURTPROTESTE. Internaționala Socialistă a exprimat proteste față de pedepsele capitale aplicate de autoritățile rasiste de la Pretoria unor militanți pentru ' drepturile populației de culoare din R.S.A. Intr-un mesaj se cere suspendarea execuțiilor și încetarea de-, gradantei politici de discriminare rasială.REUNIUNE. Președintele Comitetului Executiv 
al Organizației pentru Eliberarea Palestinei, Yasser Arafat, a prezidat la Tunis o reuniune a membrilor Comitetului Executiv 
el OEP și ai C.C. al mișcării de eliberare națională ^palestiniană „Al Fatah“, în cadru! căreia au fost trecute în revistă ultimele e- 

I Voluții ale -situației în teritoriile arabe ocupate.

GUVERNUL PERUAN hotărît să respingă rețe-o . - .tele economice ale Fondului Monetar Internațional, întrucît aplicarea lor ar duce în mod inevitabil la un declin economic, la șomaj și foamete — a declarat la Lima președintele Alan Garcia Perez. El a subliniat că principala sarcină a guvernului în asigurarea în continuare a naționale și în nivelului de trai al populației. Prin limitarea restituirii datoriei externe, Peru a reușit să obțină o creștere a produsului național brut de 8,5 la sută în 1986. In acest an, indicatorul este de aproximativ 7 la sută, mai ridicat decît în alte țări latino-amerîcane.

constă dezvoltării economiei creșterea

ali-Și

înotătorului suedez Holmertz cu 1’49”09/100. tim-
*MADRID 23 (Agerpres). Tradiționala anchetă a Asociației Presei Sportive Spaniole a desemnat-o pe sportiva româncă Aurelia Dobre, campioană mondială absolută la gimnastică drept cea mai bună sportivă din lume a anului 1987.La masculin, distincția a fost atribuită ciclistului irlandez Stephen Roche,

FILME

Declarația 
Agenției Române de Presa - 

AgerpresAgenția Română de juste în Orientul Mijlociu, care să ducă la retragerea Israelului din teritoriile arabe ocupate în urma războiului din 1967, la rezolvarea problemei poporului palestinian, prin recunoașterea dreptului său la autodeterminare — inclusiv la crearea unui stat palestinian propriu, independent —, la asigurarea integrității, suveranității și securității tuturor statelor din această zonă.In acest sens. România consideră că este necesar să se ajungă cît mai grabnic la organizarea Unei conferințe internaționale, sub egida O.N.U., la care să participe toate părțile interesate, inclusiv OEP, ea reprezentant unic și legitim al poporului palestinian, precum și Israelul și membrii permanent! ai Consiliului de Securitate. Țara noastră consideră Că trebuie să se facă totul capăt oricăror acte de violență și represiune în Orientul Mijlociu, pentru a se a- junge la soluționarea pașnică a conflictului, la' instaurarea trainică a păcii și liniștii în această regiune.

Presă „Agerpres“ este împuternicită să declare:Opinia publică din România a luat cunoștință profundă îngrijorare intensificarea, de autoritățile israeliene, acțiunilor represive în teritoriile arabe ocupate de pe malul de vest al Iordanului și Gaza, împotriva populației palestiniene. A- ceste represiuni nu pot să ducă decît la agravarea și mai puternică a situației în regiune, să aducă grave prejudicii cauzei păcii în Orientul Mijlociu, să îngreuneze și mai mult eforturile pentru soluționarea pe cale pașnică a conflictului. întreaga opinie publică din țara noastră condamnă cu fermitate aetele de violență și represiune împotriva populației palestiniene, și cere autorităților israeliene să pună capăt acestora.Gravitatea evenimente- pentru a se pune lor din regiune pune și mai puternic în evidență necesitatea intensificării eforturilor șl acțiunilor pentru a se ajunge cît mai curînd, pe calea tratativelor, la instaurarea unei păci globale, trainice și

cu de către a

Un nou medicamentHANOI 23 (Agerpres). La Spitalul militar din Hanoi a fost obținut un nou medicament — „Almaca“ — pentru tratarea ulcerului duodenal și gastric, informează agenția .VNA. Produsul se caracterizează printr-un grad ridicat de solvabilitate, ceea ce permite asimilarea sa imediată. Testarea a dovedit eficiența medicamentului — în compoziția căruia intră elemente caracteristice medicinii , tradiționale — în proporție de 82 la sută din cazuri. •

PETROȘANI — 7 Noiembrie: Duelul; Unirea: Cuibul salamandrelor; Parîngul: Tarzan, omul maimuță.PETRILA: Dosarul Lî- na de aur.LONEA: Tangou! tinereții noastre.VULCAN: Titanic vals.LUPENI: Primăvarabobocilor.URICANI: Anonimul ve- nețian. "N.R. Eventualele modificări intervenite în programarea filmelor a- parțin întreprinderii Cinematografice Județene Hunedoara.
PRONOIXPRES

NUMERELE EXTRASE 
LA TRAGEREA 
PRONOEXPRES

DIN 23 DECEMBRIE 19871Extragerea I : 5 1 21 411 26 18 ; 1

Extragerea a Il-a: 22 15 43 29 12 2. 'Fond total de cîștiguri: 696 488 lei, din care 165 678 lei, report la categoria I.
BULETINUL METEOIeri, la Petroșani, temperatura a evoluat între plus 2 grade (maxima) și plus 1 grad (minima). In Paring, valorile termice au fost cuprinse între minus 2 grade și, respectiv, minus 5 grade.Pentru următorul interval de timp, -meteorologul de serviciu, Ernest Sartori, prognozează vreme instabilă. Sînt posibile precipitații, sub for- t nin-mă de lăpoviță și soare. Maximele de mîi- ne vor fi între zero plus 4 grade, iar minimele între zero și minus 2 grade.

Și

MEMENTO

Mica publicitatePIERDUT legitimație serviciu pe numele Sardi Ște- (22 000) fan, eliberată de "I.U.M.

Petroșani. O declar nulă.
ANUNȚURI DE FAMILIE

COLEGII din Atelierul proiectări investiții su
prafață de Ia ICITPMH Petroșani sînt alături de 
familie în greua încercare pricinuită de decesul co
legului lor

ȚOLVAY LADISLAV
Sincere condoleanțe. (22005)

COLECTIVUL ICSA și AP Petroșani este ală
turi de colega Tolvây Eva In momentele grele pri 
cinuitc de decesul soțului.

Transmitem sineere condoleanțe, (22003)

SOȚUL, copiii, părinții și surorile aduc la cu
noștință celor care au cunoscut-o că se împlinește 
un an de lacrimi Ș> durere de la trecerea în nefi
ință a celei care a fost

LASZLO DOINA IULIETA (37 ani)
Nu vom uita niciodată frumusețea și bunătatea 

sufletului său. (22004)

FAMILIA anunță cu durere împlinirea a 2 ani 
de la dispariția scumpului lor

/■■■■■ GORGAN ION-.
Lacrimi și flori pe mormîntul lui. (22002)
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